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Motion till 9743 skogsbruksområde

[Införande av följesedlar]

Bakgrund
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Flera gånger har det försvunnit virke från avlägget som aldrig blivit inmätt - åtminstone inte för
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min räkning, alternativt att det åkt med i annat sortiment utom min kontroll. Försöken att
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bakspåra virkestransporterna med datum, transportör och sortiment + volym har varit fruktlöst.
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Motivering
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Problemet är avsaknad av följesedel och en känsla av att åkarna inte tycker det är så noga med
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vilka sortiment som mäts in och vem det tillhör.
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Bedömning
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Jag vill se en följesedel - antingen en analog som skickas hem till mig eller en digital direkt i

[Införande av följesedlar]

appen min skogsgård alternativt att det visualiseras via mina sidor på webben.
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Yrkande
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Jag yrkar att Södra inför följesedlar så att skogsägaren får kontroll över virkeshanteringen hela
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vägen till inmätning.

[Införande av följesedlar][Införande av följesedlar]

Önskemål om behandling
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Önskar att årsmötet ställer sig bakom motionen för vidare hantering av föreningsstämman
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